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PROTOKÓŁ NR XLII/2022 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 3 marca 2022 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
 
XLII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, 
który na podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
Przewodniczący Rady poinformował, że Sesja Nadzwyczajna zwołana została na podstawie dwóch 
wniosków: grupy Radnych opatrzonego projektem uchwały oraz wniosku Pana Wójta popartego 
projektem uchwały. Obie uchwały dotyczą wsparcia związanego z sytuacją wojenną w sąsiedniej 
Ukrainie.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Pan H. Brodowski wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu numer 3 dotyczącego 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy ludności cywilnej z terenów Ukrainy. Ponadto Pan Wójt 
w uzasadnieniu swojego wniosku przedstawił stanowisko Radcy Prawnego, które mówi, iż Rada Gminy 
nie ma kompetencji do podjęcia uchwały o treści wniesionej przez grupę czterech Radnych dotyczącą 
zagospodarowania i udostępniania świetlic wiejskich oraz Dworu w Ostrówku. Zgodnie z art. 30 pkt 2 
ustawy o samorządzie gminnym gospodarowanie mieniem komunalnym należy do zadań Wójta. 
Gospodarowanie mieniem komunalnym co do podejmowania czynności faktycznych lub prawnych 
mających na celu realizację funkcji społeczno – gospodarczych przeznaczenia tego mienia organ 
wykonawczy pozostaje w tym zakresie w pełni samodzielny. Zasadą jest, że kompetencja do 
podejmowania wszelkich decyzji w zakresie gospodarowania mieniem gminnym należy wyłącznie do 
Wójta, a Rada Gminy nie może wypowiadać się w tych sprawach nie zgodnie z ustawą. Rada Gminy 
nie może nakazywać lub zakazywać Wójtowi, Burmistrzowi, Prezydentowi w zakresie jego własnych 
kompetencji jako organu wykonawczego do określonych działań w indywidualnych sprawach 
dotyczących gospodarowania mieniem komunalnym (Rozstrzygnięcie Wojewody Mazowieckiego z 2 
stycznia 2020r.). Biorąc pod uwagę powyższe zdaniem Pana Wójta należy dokonać zmiany porządku 
obrad.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy wnioskodawcy wyrażają zgodę na zdjęcie punktu nr 3 
z porządku obrad. 
 
Radna A. Olszak podkreśliła, że cyt.” Naszą intencją było to, żeby tym ludziom pomóc doraźnie. Nie 
musimy wiedzieć czy jest to kompetencja Pana Wójta. Odbieraliśmy sygnały od mieszkańców naszej 
gminy, którzy bardzo chętnie chcieliby pomóc. Ludzie widzą, że te świetlice stoją puste tak samo jak 
Dwór w Ostrówku. Nie chcemy żadnych sporów, kłótni, jeżeli Radni uważają, że należy zdjąć proszę 
głosować nie deklarując czy należy to zdjąć. W naszej gminie wielu mieszkańców przyjmuje tych ludzi 
do własnych domów, oni później gdzieś dalej jadą, intencją naszą było to żeby tych ludzi w miarę 
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przenocować na chwilę, aby Ci ludzie nie tułali się nigdzie, aby mogli przetrwać jedną noc i wskazać im 
dalszą drogę”. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że odbyła się konferencja z Panem Wojewodą, na 
której wprost padały pytania czy świetlice, domy seniorów bądź inne obiekty, które są wykorzystywane 
przez mieszkańców mogą być przeznaczone dla uchodźców z Ukrainy. Wojewoda powiedział, że nie z 
tego względu, że nie można czegoś darować komuś, aby tracili na tym mieszkańcy gminy, regionu lub 
województwa. Takie jest stanowisko Wojewody szefa zarządzania kryzysowego na województwo i 
należy tego przestrzegać. Rada nie może uchwalać czegoś wbrew prawu, ponieważ to zostanie 
uchylone. Gmina Siedlce ma zarezerwowane: w Wersalu 45 miejsc, w Chodowiaku 50 miejsc, w Tip 
Topie 10 miejsc i są to miejsca zgłoszone przez Starostę do Wojewody, z którymi podpisuje się 
odpowiednie umowy. Te instytucje za każdego uchodźcę otrzymują 120 złotych za całą dobę łącznie z 
wyżywieniem. Jeżeli mieszkaniec danej miejscowości przyjmuje uchodźców bierze na siebie wszystkie 
koszty i nie otrzyma rekompensaty od Wojewody, ani od Gminy.  
 
Radny A. Rymuza podkreślił, że potwierdza wypowiedź Pana Wójta. System i cała procedura lokowania 
uchodźców tworzona przez Urząd Wojewódzki, Zespół Zarządzania Kryzysowego Urzędu jest taka jak 
Pan Wójt nadmienił. Tworzone są we wszystkich powiatach województwa mazowieckiego bazy 
podmiotów, które spełniają też określone warunki do tego, żeby tych ludzi, którzy uciekają przed wojną 
zabezpieczyć dając im zarówno wyżywienie jak i miejsce, w którym są kwaterowani. Obejmuje to 
również pomoc psychologiczną. Odbywa się to w dość scentralizowany system na poziomie 
województwa i jednocześnie zcentralizowany na poziomie powiatów. Baza obiektów o których mówił 
Pan Wójt dotyczyła gminy Siedlce, w powiecie jest to jeszcze kilka innych obiektów, z którymi są 
zawarte umowy, albo prowadzone są rozmowy. 
 
Radna A. Olszak poinformowała, że w imieniu grupy Radnych wycofuje projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy ludności cywilnej z terenów Ukrainy. 
 
Radny A. Rymuza poinformował, że zgodnie z uchwałą za dzisiejsze spotkanie Radni otrzymują diety. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby Rada Gminy w miejsce zdjętej uchwały podjęła deklarację w 
sprawie przeznaczenia diety z tytułu sesji odbytej w dniu 3 marca 2022r. na pomoc mieszkańcom 
Ukrainy. Przewodniczący obrad odczytał treść deklaracji: 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta dotyczący zdjęcia z porządku obrad 
punktu numer 3 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy ludności cywilnej z 
terenów Ukrainy. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został 
przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenie w punkcie 3 deklaracji 
w sprawie przeznaczenia diety z tytułu sesji odbytej w dniu 3 marca 2022r. na pomoc mieszkańcom 
Ukrainy. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  
 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  - 0 przyjęto porządek obrad z uwzględnieniem zmian.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla  mieszkańców Ukrainy; 
3. Deklaracja w sprawie przeznaczenia diety z tytułu sesji odbytej w dniu 3 marca 2022r. na pomoc 

mieszkańcom Ukrainy; 
4. Informacje Przewodniczącego Rady; 
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5. Zamknięcie obrad.              
  
Ad.2 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla  mieszkańców Ukrainy; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do projektu uchwały?. 
 
Radna A. Olszak  zwróciła uwagę, że Radni otrzymali zarządzenie Pana Wójta w sprawie powołania 
Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego z dnia 25.02.2022r. Radna Olszak zwróciła się z 
pytaniem ile razy zebrał się sztab kryzysowy i czy ktoś omawiał zapotrzebowanie. Ponadto Radna 
nadmieniła, że treść zawarta w projekcie uchwały jest kopią tego co zostało zawarte na stronie 
Wojewody. Ponadto czy nie należałoby nie wymieniać rzeczy, które mają być zakupione ze względu na 
to, że potrzeby po kilku dniach moją się zmienić.  
 
Radny A. Rymuza podkreślił, że jego zdaniem głównym celem tej uchwały jest zatwierdzenie kwoty, a 
działania są na stanie wiedzy na dziś. Duży plus jest tego, że uchwała zawiera rzeczy, które 
rzeczywiście w tej dystrybucji publicznej będą zbierane przez Wojewodę, przez te wszystkie struktury 
rządu po zarządzanie kryzysowe. Nie powiększa się mgły informacyjnej, która się pojawia spontanicznie 
często w sposób niekontrolowany, ale też zaczynają się pojawiać głosy, że część tych przedmiotów, 
które tak spontanicznie na początku były zbierane dzisiaj okazują się niepotrzebne. Te wymienione w 
uchwale są zweryfikowane, potrzebne i pewne, dlatego bardzo dobrze, że jest wymienione co za te 
środki będziemy kupować.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że sztab kryzysowy zbiera się codziennie rano. 
Wszyscy w ciągu dnia wiedzą co do ich obowiązków należy. Wymienione rzeczy w projekcie uchwały 
weryfikował Wójt na podstawie potrzeb, które wpływają z potrzeb programu rządowego Wojewody. 
Jeżeli pojawią się inne potrzeby, które nie zostały wymienione w uchwale to obowiązkiem Wójta jest 
zwrócenie się do Wojewody z pytaniem czy ze środków zarządzania kryzysowego można to zakupić.  
 
Radny M. Walo zgłosił poprawki, aby w § 1 ust. 3 dopisać Żywność „o przedłużonym terminie 
ważności”, oraz, aby w § 1 ust. 4 po punkcie 8 postawić kropkę. Zmienić treść brzmienia § 2 na zapis 
„Wartość zakupionych przedmiotów wymienionych w § 1wynosić będzie do kwoty 25.000 złotych” i 
kolejne paragrafy przesunąć. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce podkreślił, że jeżeli chodzi o zapis o przedłużonym terminie 
ważności, można to zapisać, ale zakupione przedmioty będą przechodziły przez gminę Siedlce i będą 
sprawdzane terminy ważności. Pan Wójt do zgłoszonej drugiej poprawki nie wniósł uwag.  Ponadto Pan 
Wójt podkreślił, że w pierwszej kolejności będą wydatkowane środki z rezerwy zarządzania 
kryzysowego rezerwy celowej. W sytuacji gdy te środki się skończą bądź nie będzie możliwości zakupić 
czegoś z tych środków zostanie wykorzystana ta kwota 25.000 złotych. 
 
Radny M. Walo poinformował, że jeżeli jest zapewnienie, iż ta żywność będzie zakupywana już w tym 
kontekście długiego terminu ważności wycofuje pierwszą zgłoszoną poprawkę, natomiast drugą 
pozostawia. 
 
Radny A. Rymuza zwrócił uwagę, że jego stanowisko jest takie, iż samo sformułowanie, że o łącznej 
wartości 25.000 złotych odnosi się do punktów od 1 do 8. 
 
Pani B. Rybaczewska Skarbnik Gminy poinformowała, że jej zdaniem ten ogólny zapis przedstawiony w 
uchwale jest wystarczający, ale decyzja należy do Rady. 
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Radny M. Walo podtrzymał swój wniosek. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mikołaja Walo, aby Zmienić treść 
brzmienia § 2 na zapis „Wartość zakupionych przedmiotów wymienionych w § 1wynosić będzie do 
kwoty 25.000 złotych” i kolejne paragrafy przesunąć. 
 
W wyniku głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 1 wniosek został przyjęty.    
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLII/540/2022 w sprawie zmian udzielenia pomocy 
rzeczowej  dla  mieszkańców Ukrainy,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad.3 
Deklaracja w sprawie przeznaczenia diety z tytułu sesji odbytej w dniu 3 marca 2022r. na pomoc 
mieszkańcom Ukrainy; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że z Radcą Prawnym przygotował umowy 
darowizny i odczytał ich treść i omówił sposób jej przekazania. 
 
Radny M. Walo podkreślił, że wyraża wolę, iż Rada Gminy powinna przychylić się do tego, aby 
dzisiejszą dietę przeznaczyć na pomoc dla uchodźców. Jeżeli jest to uzgodniony stan prawny, że 
można w taki sposób tego dokonać Radny wyraził zadowolenie, ale zwrócił uwagę na co konkretnie 
zostanie wydana ta kwota. Zdaniem Radnego Mikołaja Walo powinna ona zostać wydana na potrzeby 
bezpośrednio naszego samorządu, a nie chciałby, aby przeszła ona przez system Wojewody. Kwota ta 
stanowiłaby bardzo dobrą rezerwę na to co może się wydarzyć, gdzie trzeba będzie pilnie reagować, 
dokupować pomoc rzeczową. Jeżeli ta kwota planowana jest, aby dołożyć ją do tych zakupów i 
przekazać bezpośrednio na Ukrainę, nie pozostawiając jej tutaj w rezerwie na terenie gminy 
niekoniecznie byłoby to właściwe. Zdaniem Radnego powinno się tę kwotę przeznaczyć jako cel 
szczytny na potrzeby uchodźców, którzy na pewno do nas dotrą. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że środki zostaną przeznaczone na taki cel jaki w 
umowie darowizny wskaże Radny. Nie można teraz powiedzieć czy te środki zostaną przeznaczone na 
zakup leków, pieluch lub innych rzeczy, ale można wskazać, że będą one przeznaczone dla Ukraińców, 
którzy przebywają na terenie gminy. Ponadto Pan Wójt nadmienił, że chcąc cokolwiek wysłać poza 
granicę Polski to jako samorząd należy wejść w porozumienie z Wojewodą, a Wojewoda kieruje do  
Agencji Rezerw i poprzez Agencję Rezerw można wysłać przedmioty na Ukrainę.  
 
Radny M. Walo zwrócił się z pytaniem czy kwota tej darowizny zostanie zabezpieczona do ewentualnej 
pomocy dla uchodźców na terenie naszej gminy, czy każdy Radny w umowie będzie mógł określać cel 
przekazania środków czy będzie to tzw. „zrzutka” do jednego kosza. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że umowy darowizny zostały sporządzone w taki 
sposób, aby Radny mógł przeznaczyć swoje środki na dowolnie wskazany cel, może być to na 
organizację np. Caritas.  
 
Radny M. Walo nadmienił, iż chciałby, aby dysponując tą darowizną w umowie był zapis, że zostanie 
ona przeznaczona dla uchodźców korzystających z pomocy na terenie naszej gminy. Należy czuć się 
troszeczkę odpowiedzialnymi za naszą gminę, a inne jednostki samorządowe niech podejmują 
deklaracje pomocy na swoim obszarze. 
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Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że w umowie darowizny Radny może zaznaczyć, 
że przeznacza tę kwotę dla uchodźców zamieszkałych w Gminie Siedlce. Nie można jednak narzucać 
wszystkim Radnym decyzji iż będą chcieli pomóc tylko uchodźcom zamieszkałym na terenie naszej 
gminy, nie można obligatoryjnie wpisać tego w umowie darowizny. 
 
Radna A. Olszak poinformowała, że przed Sesją przekazała Przewodniczącemu Rady wniosek grupy 
Radnych, w którym chcą zmienić zapis w uchwale dotyczącej diet dla radnych i zaznaczyć, że w 
przypadku prawa do dwóch lub więcej diet w miesiącu Radny zachowuje prawo tylko do jednej diety za 
udział w sesji. W takiej sytuacji te pieniądze zostaną w gminie i Wójt będzie dysponował według 
własnego uznania. Ponadto jeżeli radni deklarują, że przeznaczają dietę z tej sesji to mogą przeznaczyć 
ją na wybrany przez siebie cel. Radna Olszak nadmieniła, że jest od kilku dni w kontakcie z Ukrainką 
polskiego pochodzenia, która pomaga w Polskiej Akcji Humanitarnej, gdzie zbierają bandaże, które 
trafiają bezpośrednio na front. Radna zadeklarowała, że swoją dietę przeznaczy na zakup bandaży i 
środków opatrunkowych i przedstawi fakturę. Jest to pomoc doraźna, która zostanie przekazana 
bezpośrednio na pomoc tym ludziom. Natomiast czy to trafi do ludności cywilnej czy do żołnierzy 
ukraińskich jej to nie interesuje, bo środki mają być zadysponowane na pomoc. Nie należy się kłócić czy 
ta pomoc zostanie przekazana na teren Siedlec, Lublina czy Przemyśla, bo to nie ma znaczenia. 
Przedmiotową uchwałę należy podjąć i przekazać środki zgodnie z własną decyzją.  
 
Radny A. Rymuza podkreślił, że popiera stanowisko Radnej Olszak i swoją dietę przekaże na pomoc 
Ukrainie.  
 
Innych uwag i wniosków do deklaracji nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że deklaracja w sprawie przeznaczenia diety z tytułu sesji odbytej w 
dniu 3 marca 2022r. na pomoc mieszkańcom Ukrainy,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.4 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Pani Dorota Dmowska – Paczuska Sekretarz Gminy odczytała zasady systemu korzystania z pomocy 
ze świadczeń społecznej dla uchodźców. 
 
Radny M. Walo odczytał treść przygotowanego Apelu, zgłaszając zmiany poprzez wykreślenie z treści 
uzasadnienia Rada Gminy Siedlce na Sesji Nadzwyczajnej w dniu 3 marca 2022 roku podjęła uchwałę 
w sprawie udzielenia pomocy ludności cywilnej z terenów Ukrainy oraz dopisanie do zdania 
„Koordynatorem działań w tym zakresie jest Urząd Gminy Siedlce (Zespół Zarządzania 
Kryzysowego), do którego prosimy zgłaszać oferowana pomoc”. 
 
 

APEL NR 1/2022 RADY GMINY SIEDLCE 
z dnia 3 marca 2022 r. 

 
Na podstawie § 10 ust. 2 pkt 4 Statutu Gminy Siedlce przyjętego uchwałą nr XXXV/323/2017 Rady 
Gminy Siedlce z dnia 18 maja 2017 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2017 r. poz. 5488), Rada Gminy Siedlce 
postanawia, co następuje: 

§ 1. 
Rada Gminy Siedlce zwraca się z apelem do Sołtysów, Rad Sołeckich oraz mieszkańców Gminy 
Siedlce o wskazanie lokali – mieszkań, których właściciele oferowaliby zgodę na zakwaterowanie 
uchodźców z terytorium Ukrainy objętej działaniami wojennymi. 

§ 2. 
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Informację dotyczącą treści zawartej w § 1 prosimy przekazać do Urzędu Gminy Siedlce (Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego). 

§ 3. 
Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce do przekazania apelu Sołtysom, Radom 
Sołeckim, a za ich pośrednictwem mieszkańcom Gminy Siedlce. 
 
Radna A. Olszak zwróciła się z pytaniem jak należy pomóc mieszkańcom, którzy przyjmują uchodźców 
do własnych domów, jaką pomoc gmina zaoferuje, gdzie dojdą opłaty za prąd, media, wodę, gaz. 
Radna Olszak poinformowała, że na sesji obecny jest mieszkaniec  Gminy Siedlce, który przyjął 
uchodźców i boryka się z takimi problemami. Radna zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady o 
udzielenie głosu temu Panu.  
 
Pan Przemysław Garbarczyk zwrócił uwagę na problem mieszkańców, którzy przyjmują Ukraińców do 
własnych domów, zwrócił się z prośbą o udostępnienie świetlic wiejskich, zwrócił uwagę na problem 
uzyskania informacji w związku zarejestrowaniem uchodźcy, nadania numeru pesel. Ponadto Pan 
Garbarczyk zwrócił się z wnioskiem o skoordynowanie działań w zakresie pomocy Ukraińcom i 
informację w jaki sposób Stowarzyszenia na terenie gminy mogą pomóc.  
 
Pani Dorota Dmowska – Paczuska poinformowała, że jeżeli mieszkaniec zamelduje uchodźcę na okres 
30 dni automatycznie jest mu nadawany numer pesel, ponadto jeżeli numer pesel jest potrzebny do 
jakichkolwiek celów bez zameldowania również zostanie on nadany w Urzędzie Gminy. Ponadto Pani 
Sekretarz zwróciła uwagę, że należy czytać strony rządowe, gdzie są pokazane pełne ścieżki 
postępowania w różnych językach. Ponadto jeżeli ktoś ma nadany status uchodźca może również 
korzystać z pomocy w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej.  
 
Radny A. Rymuza podkreślił, że wszystkie te procedury są tworzone i ewaluują na bieżąco wraz z 
rozwojem sytuacji. Nie jest tak, że wszystkie procedury są opracowane i czekają na wdrożenie. 
Zakwaterowanie instytucjonalne również się zmienia, ponieważ wstępne deklaracje przedsiębiorców 
prowadzących usługi hotelarskie, noclegowe zmieniają się i nie jest to sytuacja stała. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że każdy telefon do Gminy w sprawie uchodźców 
jest przekierowywany do Pani Sekretarz, która jest w sztabie kryzysowym. Na dzień dzisiejszy 
stanowisko Wojewody Mazowieckiego jest takie, że zapłaci za pobyt Ukraińców w hotelach, którzy są 
skierowani z koordynacji przez Powiat lub Wojewodę, natomiast nie będzie dofinansowania za kwatery 
prywatne. Trwają prace nad specustawą w sprawie uchodźców, a gmina nie może tworzyć własnych 
przepisów. 
 
Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady wznowił posiedzenie Sesji.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Apelu Nr 1/2022 Rady Gminy Siedlce. W 
wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 Apel Nr 1/2022 został przyjęty. 
 
Radny M. Walo odczytał treść Apelu Nr 2/2022 z uwzględnienie zmian zgłoszonych do Apelu Nr 1.  
 
 

APEL NR 2/2022 RADY GMINY SIEDLCE 
z dnia 3 marca 2022 r. 

 
Na podstawie § 10 ust. 2 pkt 4 Statutu Gminy Siedlce przyjętego uchwałą nr XXXV/323/2017 Rady 
Gminy Siedlce z dnia 18 maja 2017 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2017 r. poz. 5488), Rada Gminy Siedlce 
postanawia, co następuje:  



 7 

§ 1. 
Rada Gminy Siedlce zwraca się z apelem do Przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 
na terenie Gminy Siedlce o przyłączenie się do udzielenia pomocy uchodźcom z terytorium Ukrainy 
objętej działaniami wojennymi.  

§ 2. 
Koordynatorem działań pomocowych jest Urząd Gminy Siedlce (Zespół Zarządzania Kryzysowego), do 
którego prosimy przekazać informacje w zakresie oferowanej pomocy.  

§ 3. 
Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce do przekazania apelu do adresatów 
wymienionych w § 1 w formie elektronicznej. 
 
Radny A. Rymuza zwrócił się z wnioskiem o korektę zapisu § 3 poprzez zapis, iż zobowiązuje się 
Przewodniczącego Rady do przekazania informacji publicznej za pośrednictwem mediów 
społecznościowych i strony internetowej Urzędu Gminy Siedlce.  
 
Radny M. Walo po uwzględnieniu wniosku Przewodniczącego Rady § 3 otrzyma brzmienie 
„Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce do przekazania apelu do adresatów 
wymienionych w § 1 w formie elektronicznej”. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XLII 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XLII Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XLII/540/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla  mieszkańców Ukrainy; 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


